
供应板式换热器、垫片、板片（换热器的清洗及维修)

产品名称 供应板式换热器、垫片、板片（换热器的清洗及
维修)

公司名称 泰州艾可瑞流体设备有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:Acare/艾可瑞
产地:江苏泰州

公司地址 泰州市海陵工业园区共建区8号厂房330室（注册
地址）

联系电话 0523-89566555 15705263359

产品详情

艾可瑞板式换热器是由一组波纹金属板组成，板上有孔，供传热的两种液体通过。金属板片安装在一个
侧面有固定板和活动压紧板的框架内，并用夹紧螺栓夹紧。板片上装有密封垫片，将液体通道密封，并
且引导流体交替地流至各自的通道内。液体的流量、物理性质、压力降和温度差决定了板片的数量尺寸
，液体的化学性能、腐蚀特性决定了板片及胶垫的材质，不同的波纹板结构设计不公提高了湍流程度，
并且形成许多支撑点，足以承受介质间的压力差。Product Description: Aike Rui plate heat exchanger is
composed of a group of corrugated metal plate, perforated plate, two kinds of liquid for heat transfer through. The
sheet metal is mounted in a frame with a fixed plate and a movable compression plate on the side and is clamped by a
clamping bolt. The plate is provided with a gasket to seal the liquid passages and to guide fluid flow alternately to the
respective passages. Flow, poor physical properties, pressure drop and liquid temperature determines the number of
plate size, characteristics and chemical properties, corrosive liquid determines the plate and the rubber pad material,
design of corrugated plate structure of different injustice improve the extent of turbulence, and the formation of many
points of support, to withstand the pressure difference between the medium.金属板和活动压紧板安装在悬挂梁上
，并由下导杆定位，而杆端则固定在支撑柱上，但如果其中一种液体或两种液体在换热器内不止通过一
次，则接口应开在因定板和活动压紧板上。A metal plate and a movable plate is installed on the hanging beam,
and the positioning guide rod, and the rod end is fixed on the support column, but if one of the two kinds of liquid or
liquid in the heat exchanger through more than once, then the interface should be opened in the fixed plate and a
movable plate.板片波纹角度大小的合理搭配，可以较大提高单位换热面积的换热效果、调节液体的阻力
、节省换热面积，其结果降低投资成本，缩短投资回收时间。The reasonable collocation of the plate waviness
angle can greatly improve the heat exchange effect of the unit heat exchange area, regulate the resistance of the liquid
and save the heat exchange area, and consequently reduce the investment cost and shorten the investment recovery ti
me.艾可瑞板式换热器有AL系列、ATL系列、A系列、冷凝器、蒸发器、半焊工、全焊式等几大系列百余
种板型。各种型号都有深波纹、浅波纹、大角度、小角度等，完全确保满足不同用户的需要，特殊工况
可按用户需要专门设计制造。Aike Rui heat exchanger AL series, ATL series, A series, condenser, evaporator,
welder, semi welded plate for several hundred series. All kinds of models have deep ripple, shallow corrugation, big
angle and small angle, etc., and fully meet the needs of different users. The special working conditions can be designed
and manufactured according to the user's needs.
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